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PROTOKÓŁ  Nr XVIII/2020 

z przebiegu XVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 

z dnia 27 kwietnia 2020 roku 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur powitał radnych, Burmistrza Zbąszynka Wiesława 
Czyczerskiego, Sekretarza Gminy Jana Makarewicza, Skarbnik Gminy Anetę Nawracała i 
otworzył obrady XVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1500, przy 
zdalnym udziale radnych, z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 

Po odczytaniu imiennej listy obecności radnych Przewodniczący Rady stwierdził, że 

obecnych jest 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

/Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  

 

Przewodniczący Rady wspomniał też  ś.p. Leszka Wawrzyńskiego, wieloletniego 

redaktora i dziennikarza Zbąszyńskiej Telewizji Kablowej, zmarłego 17 kwietnia, który przez 

wiele lat aktywnie uczestniczył w pracy zbąszyneckiego samorządu.   

 

Do pkt.2 

 

Przyjęcie porządku obrad 

P o r z ą d e k   o b r a d: 

1. Otwarcie sesji 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

6. Funkcjonowanie służby zdrowia w Gminie Zbąszynek:  

a) informacja z działalności za 2019 rok  

b) informacja z planu zadań do realizacji w 2020 roku.  

7. Program Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami:   

a) informacja z działalności w 2019 roku 

b)  informacja z planu zadań do realizacji w 2020 roku.  

8. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Zbąszynek za 

2019 r.  

9. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i 

demograficznej.  

10. Projekt Nr 1 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umów dzierżawy i najmu nieruchomości gminnych 

11. Projekt Nr 2 w sprawie oddania nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Zbąszynek w trwały zarząd. 

12. Projekt Nr 3 w sprawie oddania nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Zbąszynek w trwały zarząd. 
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13. Projekt Nr  4 w sprawie przekazania skargi z dnia 14.04.2020 r. na działalność Rady 

Miejskiej w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania 

14. Projekt Nr  5 w sprawie przekazania skargi z dnia 14.04.2020 r. na działalność Rady 

Miejskiej w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania 

15. Projekt Nr  6 w sprawie przekazania skargi z dnia 14.04.2020 r. na działalność Rady 

Miejskiej w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania 

16. Wolne wnioski  i informacje 

17. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są dodatkowe uwagi i propozycje do porządku obrad, po 

czym  odczytał w kolejności alfabetycznej nazwiska radnych, którzy oddali swój głos. 

Po podliczeniu wyników głosowania, Przewodniczący odczytał, że w głosowaniu udział 

wzięło 15 radnych. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt.3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur poinformował radnych, że protokół został przesłany 

radnym w formie elektronicznej, a przez czas trwania sesji będzie wyłożony i jeśli nie będzie 

uwag zostanie przyjęty w pkt.16 porządku obrad. 

 

Do pkt.4 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur poinformował radnych, że sprawozdanie z działalności w 

okresie międzysesyjnym zostanie przekazane w formie elektronicznej. 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt.5 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym została przekazana 

radnym w formie elektronicznej. 

 

/Informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

W uzupełnieniu do sprawozdania dołączona została informacja z działalności referatów 

Urzędu Miejskiego w okresie międzysesyjnym  

/Informacja z działalności referatów UM w okresie od 30 marca 2020 r. do 26 kwietnia 2020 

r.- stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 

 
Do pkt.6 

Funkcjonowanie służby zdrowia w Gminie Zbąszynek:  informacja z działalności za 

2019 rok,  informacja z planu zadań do realizacji w 2020 roku 
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Przewodniczący Rady przypomniał, iż informacja na ww. temat została przekazana radnym 
w formie elektronicznej. Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady zapytał czy aktualnie są dodatkowe zapytania do przedstawionego 

materiału, po czym  odczytał w kolejności alfabetycznej nazwiska radnych, którzy oddali swój 

głos. 

Informacja pn. ”Funkcjonowanie służby zdrowia w Gminie Zbąszynek:  informacja z 

działalności za 2019 rok,  informacja z planu zadań do realizacji w 2020 roku” została 

przyjęta jednogłośnie przez 15 radnych. 
 
/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 

/Funkcjonowanie służby zdrowia w Gminie Zbąszynek:  informacja z działalności za 2019 
rok,  informacja z planu zadań do realizacji w 2020 roku stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu /. 
 
Do pkt. 7 
Program Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami:  informacja z działalności w 2019 roku, informacja z planu zadań do 

realizacji w 2020 roku 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, iż informacja na ww. temat została przekazana radnym 
w formie elektronicznej. Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady zapytał czy  są dodatkowe zapytania do przedstawionego materiału, 

odczytał w kolejności alfabetycznej nazwiska radnych, którzy oddali swój głos. 

Informacja pn. „Program Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami:  informacja z działalności w 2019 roku, 

informacja z planu zadań do realizacji w 2020 roku” została przyjęta jednogłośnie 

przez 15 radnych. 

 

/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 

/Program Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami:  informacja z działalności w 2019 roku, informacja z planu zadań do realizacji w 
2020 roku stanowią załącznik nr 10 i 11 do niniejszego protokołu /. 
 

 
Do pkt. 8 
Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Zbąszynek za 

2019 r. 

Przewodniczący Rady przypomniał, iż informacja na ww. temat została przekazana radnym 
w formie elektronicznej.  
Przewodniczący Rady zapytał czy  są dodatkowe zapytania do przedstawionego materiału? 

Radny Marek Pych zapytał, czy w związku z unieważnieniem przetargu na odbiór odpadów 

komunalnych i informacji, że w związku z tym Gmina nie zamierz podnosić opłat za wywóz, 

istnieje możliwość dopłacania do systemu wbrew ustawie czy może rozważane jest 

przystąpienie do jakiegoś związku gmin? A jeżeli nie przystąpimy, to jak często ogłaszany 

będzie przetarg? 

Burmistrz Zbąszynka odpowiedział, że nie przewiduje się zmiany stawki opłaty w drodze 

uchwały, będziemy próbowali uszczelnić system i zwiększać ilość materiałów 

wysortowanych. Nie ma możliwości dofinansowania systemu z innych źródeł. Rozpisanie 
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przetargu przewidywane jest na okres do końca 2021 roku. 

Gmina Zbąszynek podjęła próby dołączeni do Związku Gmin Wielkopolskich, jednak spółki 

nie są obecnie zainteresowane nawiązywaniem współpracy. Pojawiała się inicjatywa 

Burmistrza Świebodzina o nawiązaniu takiej współpracy z Gminą Sulechów. 

Gmina musi zbilansować środki w procedurze przetargowej, ewentualne przekroczenia po 

rozstrzygnięciu mogą być pokrywane z budżetu gminy. 

Radny Łukasz Szymański zapytał czy w związku z rozstrzygnięciem przetargu planowane 

jest dodatkowe rozpoznanie rynku i czy skrócony okres umowy może zachęcić formy do 

udziału w przetargu? 

Burmistrz  Wiesław Czyczerski odpowiedział, że na chwilę obecną nie ma innej firmy 

zainteresowanej udziałem w przetargu, więc jedyną alternatywą jest przystąpienie do 

związku gmin. 

W związku z brakiem dodatkowych pytań Przewodniczący Rady odczytał w kolejności 

alfabetycznej nazwiska radnych, którzy oddali swój głos. 

Informacja pn. „Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy 

Zbąszynek za 2019 r.” została przyjęta jednogłośnie  przez 15 radnych. 

 

/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 

/Informacja pn. „Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy 

Zbąszynek za 2019 r.” stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 9 
Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i 

demograficznej 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, iż informacja na ww. temat została przekazana radnym 
w formie elektronicznej. Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady zapytał czy  są dodatkowe zapytania do przedstawionego materiału, 

odczytał w kolejności alfabetycznej nazwiska radnych, którzy oddali swój głos. 

Informacja pn. „Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej 

sytuacji społecznej i demograficznej” została przyjęta jednogłośnie  przez 15 radnych. 

 

/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 

/Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i 

demograficznej stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 10 

Projekt Nr 1 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umów dzierżawy i najmu nieruchomości gminnych 

 
Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów 
dzierżawy i najmu nieruchomości gminnych.  
Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 
projektu uchwały? 
Radny Marek Pych zapytał czego dotyczy największa działka w projekcie? 
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Burmistrz Wiesław Czyczerski odpowiedział, że jest to działka strzelnicy w międzytorzu i 
grunty sąsiednie, a w Kosieczynie działka ze zbiornikiem wód burzowych. 
Przewodniczący Rady zapytał czy  są dodatkowe zapytania do przedstawionego materiału, 

odczytał w kolejności alfabetycznej nazwiska radnych, którzy oddali swój głos. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/25/2020 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umów dzierżawy i najmu nieruchomości gminnych. 

 

/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 11 

Projekt Nr 2 w sprawie oddania nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Zbąszynek w trwały zarząd 

 

Burmistrz Zbąszynka przedstawił treść projektu uchwały w sprawie oddania nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Zbąszynek w trwały zarząd.  

Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym odczytał w kolejności alfabetycznej nazwiska radnych, którzy 
oddali swój głos. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/26/2020 

w sprawie oddania nieruchomości stanowiących własność Gminy Zbąszynek w trwały 

zarząd. 

 /Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 12 

Projekt Nr 3 w sprawie oddania nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Zbąszynek w trwały zarząd 

 

Burmistrz Zbąszynka przedstawił treść projektu uchwały w sprawie oddania nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Zbąszynek w trwały zarząd.  

Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym odczytał w kolejności alfabetycznej nazwiska radnych, którzy 
oddali swój głos. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/27/2020 

w sprawie oddania nieruchomości stanowiących własność Gminy Zbąszynek w trwały 

zarząd. 

 

/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 13 

Projekt Nr 4 w sprawie przekazania skargi z dnia 14.04.2020 r. na działalność Rady 

Miejskiej w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania 
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Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
przekazania skargi z dnia 14.04.2020 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku 
organowi właściwemu do jej rozpoznania.  
Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym odczytał w kolejności alfabetycznej nazwiska radnych, którzy 
oddali swój głos. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/28/2020 
w sprawie przekazania skargi z dnia 14.04.2020 r. na działalność Rady Miejskiej w 
Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania. 
 
 /Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/. 

 

Radny Andrzej Budych opuścił obrady sesji o godzinie 1600. 

Liczba radnych aktualnie biorących udział w sesji: 14 radnych 

 
Do pkt. 14 

Projekt Nr 5 w sprawie przekazania skargi z dnia 14.04.2020 r. na działalność Rady 

Miejskiej w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania 

 
Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
przekazania skargi z dnia 14.04.2020 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku 
organowi właściwemu do jej rozpoznania.  
Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym odczytał w kolejności alfabetycznej nazwiska radnych, którzy 
oddali swój głos. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/29/2020 
w sprawie przekazania skargi z dnia 14.04.2020 r. na działalność Rady Miejskiej w 
Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania. 
/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/. 

 

Radny Andrzej Budych dołączył do obrad sesji o godzinie 1610. 

Liczba radnych aktualnie biorących udział w sesji: 15radnych 

 
Do pkt. 15 

Projekt Nr 6 w sprawie przekazania skargi z dnia 14.04.2020 r. na działalność Rady 

Miejskiej w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania 

 
Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
przekazania skargi z dnia 14.04.2020 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku 
organowi właściwemu do jej rozpoznania.  
Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym odczytał w kolejności alfabetycznej nazwiska radnych, którzy 
oddali swój głos. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/30/2020 
w sprawie przekazania skargi z dnia 14.04.2020 r. na działalność Rady Miejskiej w 
Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania. 
/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu/. 
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Do pkt. 16 

Wolne wnioski  i informacje 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur zapoznał z korespondencją, która wpłynęła do biura rady 

w okresie międzysesyjnym: 

 23.04.2020 – zaproszenie na sesję Rady Powiatu w dniu 27.04.2020 r. 
 

Przewodniczący Rady przypomniał radnym, że termin złożenia oświadczeń majątkowych 

mija 30 kwietnia br. 

Przewodniczący Rady poinformował o planowanych posiedzeniach Konwentu, Komisji i 

Sesji Absolutoryjnej w maju 2020 roku. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 3 maja w kościele parafialnym w Zbąszynku 

odprawiona będzie Msza św. w intencji ojczyzny oraz podziękował wszystkim służbom za ich 

postawę w walce z pandemią koronawirusa. 

 

Radny Marek Pych zawnioskował o możliwość przygotowania na posiedzenie komisji w 

maju  prognozy deficytu budżetu na podstawie miesiąca kwietnia i czy realne jest wykonanie 

budżetu po stronie dochodowej oraz czy rezygnacja z imprez przyczyni się do zmniejszenia 

po stronie strat? 

Czy obecna sytuacja zagraża realizacji jakichkolwiek inwestycji? 

Czy Gmina będzie udostępniać spisy wyborców poczcie polskiej i na jakiej podstawie 

prawnej? 

Radny Marek Pych podziękował również służbom oraz pracownikom urzędu a sprawne 

przygotowanie sesji online. 

Burmistrz Zbąszynka odpowiedział, że zagrożenia do budżetu mogą wystąpić, jednak nie 

można na chwilę obecną ocenić skali. Na pewno nie będzie wpływu z tytułu podatku od 

podmiotów branży hotelowej i gastronomicznej. Nie ma możliwości zwalania z podatku, 

można jedynie umorzyć zaległości. 

Dodatkowo wyraził nadzieję, że wpłyną do nas wszystkie środki finansowe, które uzyskane 

zostały w drodze dofinansowania różnego rodzaju projektów. 

Środki zaoszczędzone przekazane zostaną na remonty bieżące, kwota oszczędności jaka 

się pojawia nie daje możliwości remontu np.. dachu na budynku Domu Kultury, ale 

rozważana jest modernizacja kotłowni. 

Na dzień dzisiejszy oczekujemy na stanowisko Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego i 

we własnym zakresie spisy te nie zostaną przekazane. 

Radny Łukasz Szymański zapytał o możliwość poszerzenia strefy „chill out” w parku za 

budynkiem ZOK. 

Jednocześnie pochwalił działania ZOK i OSiR w dobie pandemii, którzy działają w bardzo 

zmienionych warunkach. 

Burmistrz Zbąszynka odpowiedział, że strefa jest budowana w ramach współpracy z firmą 

IKEA i na pewno prace te będą kontynuowane w bieżący roku w ramach tej współpracy.  

Radny Jacek Pielichowski zgłosił uszkodzony dach na Sali wiejskiej w Rogozińcu oraz 

brak drogi w miejscowości. 
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Burmistrz Zbąszynka wyjaśnił, że szereg problemów jest znanych, a realizacja inwestycji 

wiążę się z posiadanymi środkami. W pierwszej kolejności naprawiony zostanie dach na 

budynku Centrum Usług Medycznych „Zdrovita”. 

 

Na koniec posiedzenia Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że protokół z 

poprzedniej sesji Rady przez czas trwania sesji był wyłożony do wglądu i nie wpłynęły żadne 

uwagi co do jego treści. Następnie odczytał w kolejności alfabetycznej nazwiska radnych, 

którzy oddali swój głos. 
 

Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z XVII 

zwyczajnej sesji z dnia 30 marca br. został przyjęty jednogłośnie przez 15 radnych. 
/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 17 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1640 i zamknął XVIII 

zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                         Przewodniczący obrad 

Agnieszka Ratyńska       Jan Mazur 

Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz Zbąszynka 

2. Sekretarz Gminy 

3. Skarbnik Gminy 

4. Przewodniczący Rady 

 


